

# Referat af bestyrelsesmøde i Roskilde civile Hundeførerforening

Tilstede: Anne Christensen, Lene Larsen, Michael Rohde Jensen, Bodil Theilade, Bodil Walmod-Larsen, Ulla Mejlstrup, Jette Hoffmann og Steen Frølund.

Fraværende: Stig Jensen

Sted: Erhvervsparken 25, Gadstrup

Dato og tid: 1. juli 2025, Kl. 18:00

Emne: Ordinært bestyrelsesmøde

- Dagsorden:
1. Valg af dirigent
  2. Opsamling fra sidste møde, hvad er gjort og hvad mangler
  3. Orientering fra Formanden
  4. Orientering fra Kassereren
  5. Klubmodul
    - a. "oprydning"
    - b. Håndtering af medlemmer ud/ind
    - c. Undervisning af medlemmer i klubmodul?
  6. Indlæg fra andre bestyrelsesmedlemmer
  7. Nyt fra udvalg
    - a. Klubhusudvalg
    - b. Kantineudvalg
    - c. Vicevært
    - d. Konkurrenceudvalg
    - e. Træneruddannelsesudvalg
    - f. IT WEB udvalg
  8. Gennemgang af opgaver og fordeling
  9. Jubilæum den 30-08-25, sidste nyt
  10. Næste møde
  11. Evt.

- 
1. Valg af dirigent  
Michael Jensen.
  2. Opsamling fra sidste møde, hvad er gjort og hvad mangler  
2-faktor godkendelse koster 1000,- per person. Dette er fravalgt.  
Ulla undersøger hvad det koster at have 2 konti.  
Definition af hold blev gennemgået. Bodil T. sender beskrivelse ud til kommentering.
  3. Orientering fra Formanden  
Bodil videresender diverse nyhedsmails fra forskellige kilder. (bla. Fra Friluftsrådet)
  4. Orientering fra Kassereren  
PH skal have en regning på 1/2-delen af reparationen for indkørslen.  
Vand til Roskilde Festival. Der er sat måler på, så vi kan vide hvor meget de bruger.  
Vi har betalt PH for lån af klubhus til Nordisk.
  5. Klubmodul

Vi blev enige om at lave et lille forløb som Anne er tovholder på. Forløbet indeholder flg.:

- Øge bestyrelsens kendskab til klubmodul mht. at kunne tage bevidste valg om hvordan vi ønsker at bruge klubmodulet. Vi vil skaffe superbruger fra kredsen som kan undervise os. (Bodil W. skaffer superbruger. Mulige datoer er 13. eller 20 august)
- Bestyrelsen beslutter hvordan klubmodulet skal anvendes i RcH.
- How-to guides for bestyrelse, instruktører og medlemmer skal udarbejdes eller der skal laves henvisninger til eksisterende materiale.

6. Indlæg fra andre bestyrelsesmedlemmer  
Ingen.

7. Nyt fra udvalg

a. Klubhusudvalg

God klubhusdag med stor tilslutning. Der blev lavet mange ting.

Nogle af årsagerne for det høje deltagerantal:

To mdr. i forvejen blev datoen meldt ud

Tilmelding til event

Liste over arbejdsopgaver blev meldt ud

En påmindelse blev sendt ud et par dage før

Det blev også gjort klart at man blot kunne deltage et par timer

Før jubilæet skal alle hold gøre rent på et specifikt område på banerne så klubbens arealer fremstår pæne. Klubhusudvalget fordeler arealerne mellem holdene.

b. Kantineudvalg

Intet nyt

c. Vicevært

Rollen er en opsynsopgave. De konkrete opgaver kan viceværten uddelegere.

d. Konkurrenceudvalg

16. august er der næsedag. Vi holder Nordisk (Lille og Stor) i januar. B-C dag i starten af april. Rally i slutningen af april.

e. Træneruddannelsesudvalg

Det går godt. Michael, Stig og Thor har budt ind med hvalpe – fortsætter og unghundehold. Det betyder meget for antallet af deltagere på de efterfølgende hold.

f. IT WEB udvalg

8. Gennemgang af opgaver og fordeling

9. Jubilæum den 30-08-25, sidste nyt

Reception med samarbejdspartnere og borgmester.

Sjov med hund med forskellige instruktører

Middag for 200,- per person. Omkostninger herudover dækker klubben.

Udvalget tager beslutninger om detaljer.

10. Næste møde

Enten 13. eller 20. august afhængigt af superbrugeraften.

11. Evt.

PH har bedt om en social aften sammen med dem. Bodil arrangerer.

PH har bedt os om at vi ikke har løse hunde på parkeringspladsen. Det skal meldes ud på alle hold.